

2017 聖誕聯歡會 Christmas Party 2017

本會服務及資訊



每年一度的『聖誕聯歡會』已於 12 月 21 日(星期四)晚在愉快的氣氛下落幕！當日有近 400 位參加者出席活動，與商會共迎聖誕假期。

On 21st December, 2017 (Thursday), the Christmas Party which drew nearly 400 guests ended with cheers and laughter.



不少參加者攜同家中大小，一同歡聚。為答謝會員公司的堅實支持，當晚進行了感謝狀頒贈儀式，並由杜主席分別頒發感謝狀予十年年資會員公司及二十年年資會員公司。



Our members spared their night in joining JMA to celebrate the Christmas season. Some of the participants came with their families and kids, filling the party with love. In order to thank our members for their continued support, thank you certificate were presented to members which joined JMA's membership for 10 years and 20 years in 2017.

為增添節日氣氛，商會特設入場小攤位及小食區，打造一個迷你聖誕市集。除了提供棉花糖及爆谷等美食外，同場亦設置即影即有自拍照相機及邀請 2 位專業速畫師為大家記錄美好時刻。

Every guest could get a door prize at the "Christmas Market" where JMA has turned the foyer into a lovely party room. Snack table, photo-booth and quick drawing were are specially set up for fun. There are Christmas lights and decorations hanging on wall, adding to the festive atmosphere. Guests could get a full cup of popcorn and flower- shaped cotton candy at the snack area, filling the air with sweet smell.



2017 聖誕聯歡會 Christmas Party 2017

本會服務及資訊

聖誕聯歡會 Christmas Party 2017



當晚節目豐富，除了大抽獎及遊戲環節，商會更邀請到本地女唱作歌手曾若華(Jude Tsang)擔任歌唱表演嘉賓，熱唱聖誕歌曲，而副主席陳惠檳先生所擔任的聖誕老人則在愉快的音樂和歌聲中出場，向一眾來賓派發聖誕糖果，歡笑聲四起。

Everyone was excited about the lucky draw and table games and last but not least the singing performance. Ms. Jude Tsang, a local singer showed up as a secret guest who sang Christmas song for us. Mr. Kenny Chan, associate chairman of HKJMA shown up as the Father Christmas and distributed sweets to every participant!



重溫精華片段 Photo Gallery



在此感謝各參與人士及贊助公司，你們的支持令活動更為圓滿！

Once again, JMA would love to say thank you to all the sponsors and participants who supported the party!

如對以上活動有任何疑問或有興趣參與本會的活動，歡迎致電 2122 5054 與會員部 Karey Tse 聯絡。

Please contact Ms. Karey Tse, Membership Department at 2122 5054 if you would like to know more about JMA's activities.